
6. maj 2015 

Til regeludvalget 

name: Robert Nielsen 
email: robert_nielsen@mail.dk 
comment: Spørgsmål til regelfortolkningsudvalget. 

 
Da en pindkugle i sit 4. slag kan krokere en frispiller i slaget gennem 8 er 
krokeringsretten åbenbart tilstede i slaget. 
Det må betyde at man i 4. slag kan krokere en frispiller uden at gå gennem bue 8. 
Rigtigt? 
 
Mvh Robert 
 

DGI Krocket – Regeludvalget 

Regeludvalget har behandlet spørgsmålet fra Robert Nielsen. Et enigt udvalg er 
kommet til følgende afgørelse: 

Nej 
 
Det er en forudsætning at kuglen har passeret bue 8. Hvis ikke, har den først 
krockeringsret i næste slag. 
 
Dette fremgår af § 5 stk. 6 ”En kugle, der har ramt vendepinden, har ret til at ligge som 
pindekugle i 3 slag. Efter 4. slag må kuglen krockeres”, samt af § 5 stk. 8 ”Når en 
pindekugle har passeret bue 8, er den ikke pindekugle længere”. 
 

Med venlig hilsen regeludvalget 
 

Carl Ejnar Friis Lyngsø, formand 
Herluf Rasmussen, udvalgsmedlem 

Tommy Risum, udvalgsmedlem 
 


